
PROTOKOLL

VID SAMMANTRÄDE I DJURGÅRDENS IDROTTSFÖRENINGS ÖVERSTYRELSE 
DEN 15/10 1951 PÅ STADION.

Närvarande: Larson, Rinman, Hellborg, Dunér och Liliequist.

§ 1. Ordf. Öppnade sammanträdet, till vilket även H. Hedjerson infunnit 
sig.

§ 2. Från Sthlms stads arbetslöshetskommitté hade inkommit svar, att 
denna ej hade tillfälle åtaga sig erbjudna arbetsuppgifter i skid
backen. Uppdrogs åt Hedjerson att till den 18/10 förelägga ett nytt 
sammanträde kostnadsuppgifter för arbetets utförande i annan regi.

§ 3. Meddelades att IFK Enskede krävts på kr. 200:- för i skidbacken ut
lagda torvbalar. Beslöts tillskriva Enskede att inte betala denna 
fordran och i stället hänvisa bal-ägarna till Djurgården.

§ 4. Från boxningssektionen förelåg en ansökan om sanktion för tävlingar 
den 19/10 tillsammans med IF Linnéa. Beslöts erinra sektionen om 
det för sektionernas arbetssätt uppsatta PM, enligt vilket sank
tionsansökan skall åtföljas av en ekonomisk tablå. Sektionens an
sökan om diplom till div. klubbar bordlades. För införskaffande av 
vissa uppgifter i samband med ryssboxningarna beslöts kalla sektions
styrelsen till sammanträde med Överstyrelsen den 18/10.

§ 5. Beslöts tillskriva Sigge Bergh med begäran om att han måtte inleve
rera kr. 400:- till DIF f.v.b. Sverker Benson i samband med en eko
nomisk transaktion vid fotbollsturnén 1948 på Island.

§ 6. Anslogs kr. 100:- till adv. Winnberg för hans utredning av div. bygg
kostnader i skidbacken.

§ 7. Rinman rapporterade om att slutlikvid lämnats för byggkostnaderna 
samt om skidsektionens redovisning av SM etc. Rinman begärde att få 
betala vissa krav från arkitekterna för ritningskostnader, vilket 
godkändes.

§ 8. Hellborg rapporterade om DIF:s internationella brottningstävlingar 
den 31/10, 1-2/11 i Eriksdalshallen, till vilka 7 nationer utlovat 
deltagare. Ytterligare utlängska gäster väntades.

§ 9. Sammanträdet övergick sedan till en diskussion med curlingintressen
terna Wilton och Laurell, som redogjorde för sina förutsättningar 
för att starta en curlingsektion inom DIF. Sedan Överstyrelsen be
tonat att DIF:s villkor var att sektionen skulle bli självekonomi
serande /alla ban- och startavgifter skulle betalas av medlemmarna 
själva/, men att Föreningen möjligen kunde bidra till inköp av cur
lingstenar för ett mindre belopp, max. 1.000 kronor, vilka stenar 
sedan skulle säljas av DIF, beslöts att inom ungefär en vecka ytter
ligare utreda förutsättningarna och därefter meddela Wilton & Laurell 
resultatet. - Hellborg lämnade därefter sammanträdet och deltog ej i

§ 10. Liliequist orienterade om fotbollsresan till Israel och Turkiet. I fråga 
om ledarna beslöts att meddela sektionsstyrelsen att den borde även 
ha någon förtjänt ledare utanför A-lagsfotbollen i åtanke och att för
slagsvis Tore Janssons namn i samband därmed kunde diskuteras. Över
styrelsens ev. representant på resan diskuterades och det beslöts, 
att Rinman närmast stod i tur samt att Huvudkassan skulle svara för 
hans kostnader.

§ 11. Från damsektionen begärdes fullmakt att få representera vid Stock
holms Bandyförbunds årsmöte den 22/10. Framställningen avslogs och 
samtidigt uppdrogs åt Liliequist meddela bandysektionen fullmakt 
att representera vid årsmötet.

§ 12. Beslöts ansöka om medlemsskap i Svenska Skridskoförbundet närmast med 
avsikt att ge vissa medlemmar i damsektionen tillfälle att förbilliga 
sina materialkostnader.

§ 13. Avslutades sammanträdet.


